
Referat fra Himmelev Rideklubs Generalforsamling 2024 
 

1. Valg af dirigent 

- Bestyrelsen peger på Kim Reggelsen som dirigent.  

• Kim påtager sig opgaven som dirigent og erklærer Generalforsamlingen for lovlig.   

 

2. Valg af referent 

- Michelle W. Frandsen vælges som referent.  

 

3. Valg af to stemmetællere 

- Birgitte Forst og Lea Nielsen vælges som stemmetællere 

 

4. Bestyrelsen aflægger beretning 

- Formand Mia Christensen aflagde beretning. Se beretningen på rideklubbens hjemmeside.  

https://himmelev-rideklub.dk/generalforsamlingsreferater 

 

5. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse.  

- Se regnskabet på rideklubbens hjemmeside  

https://himmelev-rideklub.dk/generalforsamlingsreferater 

- Fremlagte nedslagspunkter i regnskabet 2023: 

• Indtægten på undervisning/rideskole blev 40.000 kr. mindre end forventet i 

budgettet. Dette skyldes en nedskrivning af rideskoleelever på flere af holdene.   

• Indtægten på opstaldere blev 41.000 kr. mindre end forventet i budgettet. Dette 

skyldes, at der er flere opstaldere, der har haft standbybokse.  

• Indtægten på stævner har været 20.000 kr. mindre end forventet i budgettet. Dette 

skyldes, der ikke er blevet afholdt de sædvanlige eksterne stævner i efterår og 

vinter. Der har dog af samme årsag også været færre udgifter til stævner end 

forventet.  

• Rideklubben har fået tilskud til praktikanter fra Roskilde Kommune på 50.000 kr.  

• Rideklubben har haft 91.000 kr. mindre i lønudgifter i forhold til det der blev 

forventet i budgettet. Dette skyldes bl.a. at Dan gik fra som rideskoleunderviser og 

Maria gik ned i tid. 

• Udgifterne på halm, wrap, hø og foder gik 25.000 kr. over budgettet.  

• Grundet mange skadede rideskoleheste har udgifterne til dyrlæge været højere 

end forventet. 

- Regnskabet godkendes. 

 

6. Fastsættelse af kontingent 

6.a Bestyrelsen foreslår, at kontingentet sættes ned til 75 kr./måneden 

- Himmelev Rideklubs kontingent er en del højere end mange andre klubbers kontingent. 

HIRK ønsker et kontingent niveau, der ligger tættere på andre klubbers. Dette for at 

tiltrække flere medlemmer. Herunder udefrakommende der ønsker ridehuskort.  



• Forslaget vedtages af forsamlingen. 

- Forslag Mette Vester Reymert: Rideklubben kunne oprette støttemedlemsskab til 

rideklubben. Dette kunne skabe en ekstra indtægt. Mette påtager sig opgaven at 

undersøge dette yderligere og kommer med et oplæg til bestyrelsen. 

 

7. Behandling af indkomne forslag 

7.a Bestyrelsen foreslår vedtægtsændring således, at medlemmer skal melde sig til den siddende 

bestyrelse én uge før den ordinære Generalforsamling, hvis man ønsker at stille op til bestyrelsen. 

Det samme vil være gældende for bestyrelsesmedlemmer der ikke ønsker at genopstille til 

bestyrelsen. Info om hvem der stiller op sendes ud til alle medlemmer med dagsorden til 

generalforsamlingen. 

 

- Forslaget stilles for at øge gennemsigtigheden i forhold til hvem der stiller op til bestyrelsen 

og hvem der går af. 

• Forslaget vedtages af forsamlingen.  

 

8. Valg til bestyrelsen 

 8.a Valg af fire bestyrelsesmedlemmer, samt tre suppleanter, i ulige år 

 8.b Valg af tre bestyrelsesmedlemmer, samt tre suppleanter, i lige år 

- Kim Reggelsen vælges som to årigt bestyrelsesmedlem 

- Klaus Juhl Hansen vælges som to årigt bestyrelsesmedlem 

- Helle Nielsen vælges som to årigt bestyrelsesmedlem 

- Jeanne Hansen vælges som to årigt bestyrelsesmedlem 

- Suzanne er på valg og vælges ind som suppleant til bestyrelsen 

- Marie Vedel Georg Jensen vælges som suppleant til bestyrelsen 

- Lea Nielsen og Michelle W. Frandsen er på valg og træder ud af bestyrelsen. 

- Mia Christensen, Lisbeth Korte Hansen, og Marlene Roed er ikke på valg og fortsætter i 

bestyrelsen.  

 

9. Valg til juniorbestyrelsen 

 9.a Valg af et juniormedlem samt tre suppleanter, i ulige år 

 9.b Valg af to juniormedlemmer samt tre suppleanter, i lige år 

- Der er d.d. ikke valgt nogen til juniorbestyrelsen. 

 

10. Valg af revisor og en revisor-suppleant (valgt for et år ad gangen) 

- Lisbeth Kindvig genvælges som revisor 

- Johanne Olsen genvælges som revisor-suppleant  

 

11. Nedsættelse af udvalg og valg af formænd til nedsatte udvalg (se §8) f.eks. stævneudvalg, 

sponsorudvalg, handyteam m.m. 



- Marlene Roed: De der ikke sidder i bestyrelsen, og som har noget de gerne vil bidrage med, 

kan melde ind til bestyrelsen. Resten bliver fordelt på det konstituerende bestyrelsesmøde.  

- Birgitte Forst vil gerne fortsætte med at sidde i Skovrejsningsrådet 

 

12. Eventuelt 

- Frivillige timer: Mette spørger ind til liste over opgaver opstalderne kan bruge deres 

frivillige timer på.  

• Denne liste er under udarbejdelse og kommer hurtigst muligt.  

- Sanni vil gerne sættes ind i at overtage arbejdet med at lave vagtplan for opstalderne, 

hvilket hun får frivillige timer for, hvis hun overtager opgaven. 


